
  

  

 

Aan de Raad der gemeente Haarlem 

 

Ingevolge het bepaalde in artikel 38 van het Reglement van Orde voor de 

vergadering van de gemeenteraad stellen wij u hierbij in kennis van de op  

11 april 2006 bij ons college ingekomen vragen van de heer C.J. Pen en het door het 

college gegeven antwoord. 

 

          De burgemeester, 

          mr. J.J.H. Pop 

 

Van: CDA fractie Haarlem 

  Cees-Jan Pen 

 

Aan: College van B&W 

  T.a.v. portefeuillehouders Sport en Onderwijs 

 

Betreft: Extra Rijksmiddelen brede scholen 

 

 

Geacht college, 

 

De gemeente Haarlem staat, zoals onder meer het overdrachtsdossier laat zien, voor 

een grote bezuinigingsoperatie. Het CDA vindt het daarom des te belangrijk dat de 

gemeente zich maximaal en in zo vroeg tijd mogelijk stadium inspant om extra 

middelen van onder meer hogere overheden binnen te halen. Wij willen u wijzen op 

onderstaande extra financiële middelen vanuit het Rijk en verzoeken u zich in te 

spannen een deel van de € 46 miljoen in te kunnen zetten voor Haarlem en hierover 

te rapporteren aan de gemeenteraad. 

 

“46 miljoen voor brede scholen 

In 2006 en 2007 investeert het kabinet in totaal 46 miljoen euro in 

sportaccommodaties en brede scholen. Gemeenten kunnen deze eenmalige bijdrage 

investeren om schoolgebouwen geschikt te maken voor multifunctioneel gebruik. 

Het kabinet wil met de verbetering van de faciliteiten voor onderwijs, opvang en 

sport de sociale samenhang in de wijk vergroten. De ministerraad besloot dit op 7 

april, op voorstel van minister Van der Hoeven van OCW en staatssecretaris Ross 

van VWS. Met het geld kunnen gemeenten, samen met de brede scholen en 

sportaccommodaties, de huisvesting geschikt maken voor multifunctioneel gebruik. 

Hierdoor kunnen ook allerlei activiteiten voor jongeren en wijkbewoners in 

samenhang worden aangeboden.” 
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De fractie van het CDA wenst naar aanleiding van bovenstaand persbericht van het 

Kabinet over € 46 miljoen extra voor brede scholen schriftelijke vragen te stellen 

ex. Artikel 38. 

 

 

Vraag 1. Bent u op de hoogte van deze nieuwe regeling? 

Vraag2a. Zo ja, welke concrete scholen en sportaccommodaties voor 

multifunctioneel gebruik heeft u op het oog? 

Vraag 2b. Zo nee, wanneer denkt u een concreet voorstel aan de gemeenteraad 

voor te leggen om in aanmerking te komen voor deze regeling? En hoe 

betrekt u brede scholen en sportaccommodaties hierbij? 

 Vraag 3.  Aan welke activiteiten voor jongeren en wijkbewoners, die meer in 

samenhang worden aangeboden, denkt u? 

 

Met vriendelijke groeten, 

 

 

Cees-Jan Pen 
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Aan de heer C.J. Pen 

lid van de gemeenteraad 

Kleverparkweg 54 rood 

2023 CG  Haarlem 

 

 

Onderwerp:   Uw brief van: 

Beantwoording vragen inzake 11 april 2006 

Rijksmiddelen brede scholen 

 

 

 

Geachte heer Pen, 

 

In uw brief van 11 april 2006 heeft u vragen gesteld als bedoeld in artikel 38 van 

het Reglement van Orde van de gemeenteraad over extra Rijksmiddelen brede 

scholen.  

 

Het College beantwoordt u vragen als volgt: 

 

1. Bent u op de hoogte van deze nieuwe regeling? 

 

Antwoord 

Ja. Vanuit de Tweede Kamer en ook vanuit de gemeente Haarlem wordt al geruime 

tijd aangedrongen op meer financiële ruimte van het Rijk om gezamenlijk erkende 

gewenste ontwikkelingen mogelijk te maken. Die ruimte kan bestaan uit financiële 

impulsen die via co-financiering en quick-winregelingen voor 2007 worden 

uitgezet. Met meer dan gewone belangstelling volgen wij de besluiten die op dit 

punt vanuit het kabinet worden genomen. Zo  wordt er in Haarlem (schoolbesturen 

in samenwerking met gemeente) ook gebruik gemaakt van de regeling rondom 

‘extra rijksmiddelen praktijklokalen; Vanzelfsprekend zijn wij ook van plan om 

optimaal gebruik te gaan maken van deze regeling. 

 

2a/b. Zo ja, welke concrete scholen en sportaccommodaties voor multifunctioneel 

gebruik heeft u op het oog? 

 

Antwoord 

Er zijn verschillende overlegvormen binnen het jeugdbeleid waarin onderwijs en 

sport participeren. In het kader van de Brede Schoolontwikkeling en ook het 

overleg rond de Buurt-Onderwijs-Sport (B.O.S.) bespreken wij de concrete 

mogelijkheden met scholen en sportaccommodaties om hiervan gebruik te  

maken. Overigens maken we via de B.O.S.-projecten ook gebruik van een 

rijksregeling op basis van co-financiering. Om tot een aanvrage te komen zullen wij 

aansluiten op de lopende ontwikkelingen, en initiatieven  zoals het strategisch 

huisvestingsplanonderwijs, de reeds genoemde B.O.S.-projecten enz.  Hiermee 

willen wij voorkomen dat de aanvraag op zich zou leiden tot uitgaven vanuit de 

gemeente waarvoor geen geld is gereserveerd. 
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De aanvragen moeten voor 15 juli 2006 worden ingediend. De voorbereidingen 

hiervoor zijn inmiddels gestart. Wij zullen u informeren over de concrete aanvragen 

voor scholen en sportaccommodaties. 

 

3. Aan welke activiteiten voor jongeren en wijkbewoners, die meer in samenhang 

worden aangeboden, denkt u? 

 

Antwoord 

Enerzijds gaat het om activiteiten die meer in samenhang worden aangeboden. 

Anderzijds gaat het om het multifunctioneel gebruik van gebouwen te stimuleren. 

Wij denken aan het combineren van onderwijs, voor-tussen- en naschoolseopvang, 

activiteiten van verenigingen, sport, sociaal-cultureel werk. 

 

het college van burgemeester en wethouders, 

 

de secretaris,      de burgemeester, 

drs. W.J. Sleddering     mr. J.J.H. Pop 

 


